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Komisia  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu  

s majetkom 

 
  

Košice: 02.12.2022 

Číslo: 8186/2022/OSM-53549 

Vybavuje: JUDr. Marta Vargová 

email: marta.vargova@vucke.sk 

telefón: 055/7268 214 

  mobil: 0911 157 404 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 1. rokovania Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom konaného dňa 02. decembra 2022 
 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, 

v miestnosti č. 242 (zasadačka na 1. poschodí). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Voľba podpredsedu Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom  

3. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2025 

4. Rôzne 

 

5. Záver 

 

 

K bodu č. 1   

 

Otvorenie  

Predseda komisie privítal prítomných členov komisie a hostí a otvoril 1. rokovanie komisie. 

Prítomných členov komisie informoval, že z rokovania komisie sa ospravedlnili 3 členovia  

a z celkového počtu 9 členov komisie (poslanci Zastupiteľstva KSK) je prítomných 5 členov, 

čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášania schopná.  

 

Uznesenie č. 1/2022 

Komisia schvaľuje program rokovania. 
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Hlasovanie č. 1 

Prítomní:  5 

Za:   5                             Proti:   0                         Zdržal sa: 0 

 

Predseda komisie skonštatoval, že program 1. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Voľba podpredsedu Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom  

Predseda komisie nepredložil žiaden návrh na kandidáta za podpredsedu komisie, preto 

požiadal členov komisie o predloženie ich návrhov. Pán Sačko navrhol za podpredsedu 

komisie pani Beátu Beke, ktorá s kandidatúrou súhlasila. Vzhľadom na to, že iné návrhy 

predložené neboli, predseda komisie požiadal členov komisie o hlasovanie. Verejným 

hlasovaním komisia zvolila za podpredsedu komisie pani Beátu Beke. 

 

Diskusia:  

Uznesenie č. 2/2022 

Komisia volí za podpredsedu komisie pani Beátu Beke. 

 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 5 

Za: 5    Proti: 0                                Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2025 

O obsahu materiálu informovala Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu. 

 

Diskusia:  

Mgr. Andrejčák, PhD. požiadal o informáciu k financovaniu rekonštrukcií bývalých polikliník 

v Košiciach.  

Ing. Lipovská reagovala s vysvetlením, že finančné prostriedky na rekonštrukcie bývalých 

polikliník sú zahrnuté v tohtoročnom rozpočte a prechádzajú aj  do budúceho roka. 

Do diskusie sa zapojil pán Sačko, ktorý skonštatoval, že rozpočet je vyrovnaný, odporúča 

ho schváliť, avšak podľa neho bude potrebné v budúcom roku zrealizovať jeho 

úpravu v problematických oblastiach, napr. rozpočtovanie financií v oblasti energetiky, 

a to aj v závislosti od toho, či sú ceny za energie vopred fixne dohodnuté s ich dodávateľmi  

(napr. na tri roky). 

JUDr. Bilčak, riaditeľ Úradu KSK poukázal na pripravované spoločné verejné obstarávanie, 

z ktorého bude jasnejšie s akými financiami je  možné počítať  v rozpočte KSK  a výška 

ktorých bude  závisieť aj od  vývoja cien energií v budúcom roku. Vyjadril 

sa aj k problematike zazmluvnenia cien dodávok energií na určité obdobie.  

Predseda komisie v rámci diskusie uviedol, že nie je žiadna istota pri stanovení výdavkov na 

energie v rozpočte a  požiadal o informáciu, či v rozpočte KSK je zahrnutý dostatok 

finančných prostriedkov na dodávku energií aj pre rozpočtové a príspevkové organizácie 

KSK.  Zároveň predseda požiadal o informáciu a bližšie vysvetlenie v rámci čerpania úverov 

od komerčnej banky, kde je podľa predložených podkladov nárast takmer o 26 mil. eur. 

Na uvedenú otázku ako aj na  ďalšiu jeho otázku týkajúcu sa spolupráce so Slovenskou 

sporiteľnou, a.s. v oblasti poskytnutia úveru odpovedala Ing. Lipovská.  
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JUDr. Bilčak informoval o novej vypísanej súťaži na čerpanie úveru pre KSK, do ktorej 

sa zapojila VÚB, a.s. s tým, že bližšie informácie k tejto problematike budú prezentované 

vo Finančnej komisii Zastupiteľstva KSK a budú predložené aj do Zastupiteľstva KSK. 

Hlavný kontrolór doplnil  diskutujúcich k tejto téme a skonštatoval súčasnú zadlženosť KSK.  

Predseda komisie  v rámci prejednávaného návrhu rozpočtu požiadal aj o zdôvodnenie nižších 

bežných výdavkov oproti roku 2022.  

Ing. Lipovská poukázala na niektoré  z faktorov, ktoré  ovplyvnili zníženie výdavkovej časti, 

napr. ukončenie prevádzkovania veľkokapacitných očkovacích centier, pokles niektorých 

výdavkov v oblasti cestovného ruchu a pod.   

 

 

Uznesenie č. 3/2022 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2025. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní:  5 

Za:     5                                Proti:      0                         Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 

Rôzne 

Do diskusie sa prihlásila JUDr. Ing. Béreš Furmanová, MBA, LL.M, ktorá informovala 

o materiálno - technickom zabezpečení pre členov komisie v súvislosti s rokovaniami komisií 

a zasadnutiami Zastupiteľstva KSK. Odporučila komisii, aby si určila termín svojich rokovaní 

v súčasnom volebnom období a zároveň odôvodnila, prečo je to potrebné najmä z hľadiska 

fungovania komisie.  

Po vzájomnej diskusii sa komisia dohodla na termíne rokovania v stredu o 14.00 hod., 

a to  v rámci druhého týždňa určeného na rokovanie komisií Zastupiteľstva  KSK. 

JUDr. Bilčak  informoval členov komisie, aby sa so svojimi  požiadavkami obracali na priamo 

na neho alebo tajomníka komisie. V tejto súvislosti bola niektorými členmi komisie vznesená 

požiadavka k možnosti parkovania, preto predseda komisie požiadal tajomníčku komisie 

o zistenie záujmu o parkovanie aj ostatných členov komisie.   

  

K bodu č. 5 

Záver 

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, poďakoval 

prítomným za účasť a rokovanie skončil. 

Z rokovania komisie sa vyhotovil  zvukový záznam výlučne pre účely vyhotovenia zápisnice.  

 

 

.................................................... 

            JUDr. Marta Vargová  

              tajomníčka  komisie 

               ............................................ 

                      Mgr. Marcel Vrchota 

 predseda komisie   

 

 

     

   

 


